

《单词百科:reciprocity是什么意思?reciprocity怎么发音?reciprocity的解释和用法》

英语单词reciprocity是什么意思?reciprocity怎么读?reciprocity怎么发音?简答网为您整理了reciprocity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reciprocity怎么读

reciprocity的读音:[, res ɪ ' pr ɒ s ə ti]

reciprocity的意思

1、n.相互性;相互作用;互给;互惠;

reciprocity的近义词

1、**exchange** v.交换;交流;更换;

2、**fellowship** n.(具有共同利益、目的或信仰的)团体, 协会, 联谊会;友谊;研究生奖学金;伙伴关系;交情;会员资格;(学院或大学的)董事职位

3、**interchange** vt.互换, 交换;交替(位置等);使更叠发生;交替发生;

4、**mutual benefit** 互惠, 互利;

5、**mutuality** n.相互关系, 相关;

reciprocity的双语例句

1、There are a number of alternative formulations of the reciprocity theorem.

还有许多别的互易定理的公式.

2、Reciprocity includes more than gifts and favors; it also applies to concessions that people make to one another.

互惠不仅仅包括礼物和优待;它对人们之间互相作出的让步也同样适用.

3、A relative affiliation is a kind of reciprocity that represents a contradiction about a motion.

辨证的联系是相互作用的联系,相互作用的联系是矛盾的表现,相互作用构成运动.

4、The degree of reciprocity in negotiations should take into account the varying stages of economic development.

谈判中对等的程度应考虑到经济发展的不同阶段.

5、At its crudest, talk of " reciprocity " can sound grim.

从最坏的角度来看,“互惠互利”一说似乎有些无情无义.

6、Beauvoir's utopian ideal is the reciprocity and comradeship between men and women.

波伏娃的乌托邦理想是男女之间的相互作用和情谊关系.

7、They gave assurances they would press for reciprocity with Greece in the issuing of visas.

他们保证将推进本国与希腊两国间签证的互相发放.

8、Chinese foreign exchange reserve is a reciprocity outcome of all kinds of factors.

我国持有现有规模的外汇储备是国内外政治经济因素综合作用的结果.

9、Besides the translating skills, principle of reciprocity also needs carefully study.

它既要讲究翻译中的对等原则,还要具备一定的翻译技巧.

10、Form the beginning, both A and B assume this reciprocity of typification.

一开始, A和B都假定了这种交互作用类型.

11、Propriety suggests reciprocity. It is not propriety not to give out but to receive, or vice versa.

礼尚往来. 往而不来,非礼也;来而不往, 亦非礼也.

12、Welcome to negotiate and purchase, reciprocity benefit, the friendship of intercommunication , pot strength cooperates, value shares.

欢迎洽谈采购, 互惠互利, 互通友谊,鼎力合作, 价值共享.

13、The second phone call from the telemarketers tried to bring in another social principle – reciprocity.

电话推销员的第二个电话试图给我引进另一个社交原则—互惠性.

14、America attempted to control Canada and reestablished the pattern of North America in virtue of reciprocity.

美国借助互惠问题企图控制加拿大,从而实现对北美洲格局的重新安排.

15、Propriety suggests reciprocity . It is not propriety not to give but to receive , or vice versa.

来而不往, 亦非礼也.

16、Prone to drowning pet love, love lies in reciprocity, love much less stringent.

母爱容易出现溺宠, 友爱重在礼尚往来, 情爱少了几多严谨.

17、Naturally, there should be mutual concession and there should be reciprocity.

自然, 双方都要作些让步,并且要礼尚往来.

18、Consequently, a rational method was presented to deal with reciprocity.

作者提出了一种处理反补偿的合理方法.

以上是简答网为您整理的reciprocity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/reciprocity>

